
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation ställd av Socialdemokraterna 

till Gustaf Appelberg (L) – Ska IT-ceum finnas kvar? 

Hur vill det borgerliga styret förvalta IT-ceum i framtiden? 

IT-ceum är Sveriges museum för datarelaterad historia. Målet med verksamheten är att 
belysa den dåtid, samtid och framtid där datorer spelar eller har spelat stor roll och man 
erbjuder förutom utställningar också föreläsningar, seminarier och pedagogiska program för 
skolor. Att IT-ceum är en del av Linköpings museiutbud är något vi är stolta över och vi vill att 
IT-ceums verksamhet i framtiden ska utvecklas och synliggöras ännu bättre för såväl 
Linköpings invånare som besökare. 

Idag är IT-ceums samverkansavtal tecknat mellan Linköpings kommun, SAAB och 
Linköpings Universitet. Avtalet skrevs för en period av fem år och om inte någon av parterna 
säger upp överenskommelsen senast 12 mån före utgången förlängs det med 1 år i taget. 
Under planperioden planerar nämnden att omförhandla nuvarande avtal för IT-ceum och 
2020 ska förhandlingar inledas med Region Östergötland och Östergötlands Museum 
angående ett breddat huvudmannaskap för IT-ceum.  

Är det er avsikt att den kommande museiutredningen ska ge svar på var IT-ceum ska 
vara? 

Nej. Kultur- och fritidsförvaltningen har fått i uppdrag att genomföra en utredning av 
museiverksamheten och andra berörda verksamheter i Linköpings kommun. Syftet med 
utredningen är att vi ska bli bättre på att lyfta fram och stärka Linköpings historia.  

Hur anser ni att Östergötlands museum, i vilket Linköpings kommun är en av 
huvudmännen, ska fylla det tomrum som IT-ceum lämnar efter sig både 
utrymningsmässigt och ekonomiskt? 

Vi har inte tagit något beslut om att flytta IT-ceum från Östergötlands museum, se svar ovan.  

 

Gustaf Appelberg (L) 
Kultur- och fritidsnämndens ordförande 
 


